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Poput mnogobrojnih zvanica, kao predstavnik časopisa TOPSRBIJA, na poziv urednice Vesne
Jovanović, prisustvovao sam snimanju 700-te, jubilarne emisije za poljoprivrednike “Brazde”,
Radio televizije Vojvodina u novosadskom Studiu M. Meni se, a verujem i svim prisutnim
gostima, izuzetno dopala organizacija i efikasnost čitave ekipe koja je učestvovala u snimanju
emisije, kao i atmosfera koja je tu vladala.

      

   Sve je teklo kao po loju, a mnogobrojni gosti svih struktura svečarske emisije “Brazde”, koju
vole i sa kojom žive sve ove godine, delovali su kao da su kod svoje kuće. Naravno, tome je
ponajviše doprineo uigran ženski kvartet u sastavu Vesna Jovanović, Dragana Dumonić,
Aleksandra Bundalo i Danica Macanović, ali i čitava ekipa iza kamera, počev od reditelja,
organizatora, snimatelja...
   Do Vesne Jovanović, urednice emisije „Brazde“, bilo je teško doći. Ipak, uspeo sam da je po
završetku emisije na kratko zadržim i u ime našeg časopisa i naših čitalaca, prenesem svoje
čestitke i oduševljenje viđenim. Vesna je kratko izjavila:
   -Današnji dan je zaista jubilaran i malo emisija može da se pohvali dužim stažom. Velika je
gužva na našem medijskom prostoru kada su u pitanju poljopirvredne emisije, a malo njih
opstaju bezmalo četiri decenije. Ja na prste jedne ruke mogu da izbrojim koje su to emisije i tim
pre draže mi je da toliko postojimo, što imamo jedan takav kontinuitet emisije, koja nije moja
lična, autorska, već nasledstvo koje naša ekipa nastoji da neguje kao svoje dete. Danas sam ja
bila domaćin emisije, ali sav posao koji svi ovde radimo, to je kolektivni rad. Za 700 emisija
proizvedeno je 42.000 sati programa. Svaka emisija za poljoprivrednike, koja svake druge
nedelje emituje od 11 sati je živa studijska emisija, izuzev ove, koja će biti emitovana kao
snimak u nedelju, 13. januara. Zbog naših tehničkih skučenih mogućnosti mi smo se odlučili
samo ovog puta da napravimo iznimku, i da je snimimo na drugom mestu, u Studiju M, ali smo
zadovoljni kako je sve proteklo, a nadam se da će emisijom biti zadovoljni i naši verni gledaoci,
koji nam godinama poklanjaju poverenje i pažnju-rekla je Vesna Jovanović.
   Možda nije na odmet napomenuti da se sličan jubilej, povodom 600-te emisije „Brazde“,
odigrao 29. marta 2009. godine. U međuvremenu, “Brazde” su nastavile da odlaze selima u
pohode, da donose zapise o poljoprivrednim aktuelnostima i životu na selu, prenose iskustva,
ukazuju na probleme i iznose stavove poljoprivrednika, te da prenose savete stručnjaka. Zato
inije čudo što “Brazde” traju 38 godina, što su jedna od najgledanijih emisija u okviru
informativnog programa Radio-televizije Vojvodine i što su postale omiljene u svakom
poljoprivrednom domaćinstvu.
   Vi&scaron;e fotografija sa snimanja 700 emisije &ldquo;Brazde&rdquo;, možete da
pogledate o v d e.
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